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30. maj 2008 

Spørgsmål nr. 39: 

Vil ministeren kommentere udtalelsen fra oberst Jens Lønberg i Politiken den 29/5 om, at han ikke har 
bedt om helikopterne, og at deres værdi primært er psykologisk? 

Svar: 

Det er et militærfagligt spørgsmål, om det danske styrkebidrag i Afghanistan har behov for observations-

helikoptere. Jeg henholder mig derfor til, at Forsvarskommandoen har indstillet om, at det danske styrke-

bidrag i Afghanistan forstærkes med et helikopterdetachement, som vil kunne bidrage til at øge sikkerhe-

den samt forbedre de danske soldaters muligheder for at løse opgaverne. 
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